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Τα αρσενικά
τελειώνουν σε -ος και
γράφονται με όμικρον.

ο λύκος - οι  λύκοι

Τα αρσενικά

τελειώνουν σε -ης και

γράφονται  με  ήτα.
ο ληστής  -  οι  ληστές

1.  Πηγαίνω από το  έναν οηΓους πολλούς.

ο σκαντζόχοιρ_
ο άνθρωπ_
Ο Οδηγ_
ο πειρατ_
ο καθηγητ_
ο χορευτ_

2.  Βάζω  μπροστά  σε  κάθε  λέξη το  σωστό  άρθρο    (ο  ,  η  ,  το)  κι  έπειτα
την τοποΘετώ  στο  σπιτάκι  που  ταιριάζει.

_λαγός     _μέλισσα    _αυγό     _χυμός    _νικητής
ελιά          _ χαλί                 αστραπή παγωτό


